

CORPORATE EVENT NOTICE:

Distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria aux actionnaires de la société Etablissements Maurel & Prom dans le cadre d'une opération de séparation et cotation

ETABLISSEMENTS MAUREL & PROM

PLACE:
AVIS N°:
DATE:
MARCHE:

Paris
PAR_20111108_10167_EUR
08/11/2011
EURONEXT PARIS

Une assemblée générale ordinaire des actionnaires de la société Etablissements Maurel & Prom (ci-après «Maurel & Prom») est convoquée le 12 décembre 2011 en vue d'approuver la distribution de 100% du capital de Maurel & Prom Nigeria aux actionnaires de Maurel & Prom, avec une parité d'une action Maurel & Prom Nigeria pour une action Maurel & Prom. Pour être éligible à la distribution des actions Maurel & Prom Nigeria, les actionnaires de Maurel & Prom devront détenir leurs actions à l'issue de la journée comptable du 14 décembre 2011.

Le présent avis a pour objet de décrire les modalités de l'opération mentionnée ci-dessus, **sous réserve de l'approbation par ladite assemblée générale ordinaire.**

I. Calendrier indicatif

04/11/2011:	Visa AMF n°11-511 sur le Prospectus d'admission
08/11/2011:	Publication d'un avis NYSE Euronext relatif à la décision d'admission des actions Maurel & Prom Nigeria. Publication du présent avis décrivant la distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria.

12/12/2011:	Assemblée générale ordinaire de Maurel & Prom approuvant la distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria.
12/12/2011:	Publication d'un avis NYSE Euronext relatif à l'admission des actions Maurel & Prom Nigeria aux négociations sur Euronext Paris.
14/12/2011:	Publication d'un avis NYSE Euronext relatif au capital social de Maurel & Prom constaté à cette date.
14/12/2011:	Publication d'un avis NYSE Euronext mentionnant le cours de référence de l'action Maurel & Prom Nigeria (à l'issue de la séance de bourse). <i>Record date</i> de l'attribution des actions Maurel & Prom Nigeria.
15/12/2011:	Détachement et livraison des actions Maurel & Prom Nigeria. Admission des actions Maurel & Prom Nigeria. Cotation de l'action Maurel & Prom ex-droit à la distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria.

II - Distribution des actions Maurel & Prom Nigeria

Pour chaque action Maurel & Prom (code ISIN FR0000051070) détenue, Euroclear France procédera à l'attribution automatique d'une action Maurel & Prom Nigeria (code ISIN : FR0011120914) sur la base des soldes du 14 décembre 2011 à l'issue de la séance de bourse (c'est-à-dire que les ordres d'achat d'actions Maurel & Prom exécutés pendant la journée du 14 décembre 2011 donneront droit aux actions Maurel & Prom Nigeria distribuées le lendemain même si le règlement-livraison desdites actions Maurel & Prom intervient postérieurement).

Les demandes d'exercice des titulaires des BSA (code ISIN : FR0010897082) émis par Maurel & Prom qui souhaiteraient bénéficier d'actions Maurel & Prom ayant droit à la distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria, devront avoir été reçues par CACEIS Corporate Trust au plus tard à 10h00 heure de Paris le 14 décembre 2011.

S'agissant des porteurs d'OCEANE 2014 et d'OCEANE 2015, seuls ceux qui auront exercé leur droit à l'attribution d'actions au plus tard le 30 novembre 2011, pourront bénéficier, au titre des actions Maurel & Prom reçues en conséquence de cet exercice, de la distribution d'actions Maurel & Prom Nigeria.

S'agissant des BSA et des OCEANE 2014 et 2015 émis par Maurel & Prom qui n'auront pas fait l'objet d'exercice aux dates limites décrites dans les deux précédents paragraphes, leurs modalités d'exercice seront ajustées conformément à ce qui est indiqué à la section 26.1.13 du Prospectus.

Le carnet d'ordres des actions Maurel & Prom sera purgé dans les conditions suivantes :

Purge du carnet d'ordres

Le carnet d'ordres des actions Maurel & Prom sera purgé dans les conditions suivantes :

Motif:

Purge du carnet d'ordres:

Renouvellement des ordres:

Ordres à renouveler:

A l'issue de la séance de bourse du 14/12/2011

15/12/2011

Nouveaux ordres clients

Libellé: MAUREL ET PROM
ISIN: FR0000051070 Code Euronext: FR0000051070
Mnémonique: MAU

III - Ordres SRD

En application de l'article P2.3.5 des Règles non harmonisées d'Euronext Paris, le membre bénéficie des actions attribuées détachées des titres détenus par lui en pleine propriété à charge pour lui de les transférer dès la date de détachement à l'acheteur pour le compte duquel un OSRD a été exécuté.

Le membre bénéficie des dividendes et coupons détachés des titres détenus par lui en pleine propriété à charge pour lui de verser, au terme de l'OSRD, à l'acheteur le strict équivalent en espèces des droits reçus. Les mêmes règles s'appliquent symétriquement entre :

- le donneur d'ordre vendeur et le membre dans le cadre d'un OSRD de vente,
- l'acheteur au comptant et sa contrepartie dans le cadre d'une opération liée.

Le 16/12/2011, le carnet d'ordre de la valeur Maurel & Prom échéance décembre, cotée sur le marché du prêt emprunt de titres sera purgé dans les conditions suivantes:

Purge du carnet d'ordres:	A l'issue de la séance de bourse du 15/12/2011
Renouvellement des ordres:	16/12/2011
Ordres à renouveler:	Nouveaux ordres des clients

CORPORATE EVENT NOTICE:

Distribution of Maurel & Prom Nigeria shares to Etablissements Maurel & Prom shareholders in the context of the spin-off of Maurel & Prom Nigeria
ETABLISSEMENTS MAUREL & PROM

LOCATION:

Paris

NOTICE:

PAR_20111108_10167_EUR

DATE:

08/11/2011

MARKET:

EURONEXT PARIS

Etablissements Maurel & Prom's ("Maurel & Prom") ordinary general meeting is convened on 12 December 2011 to approve the distribution of 100% of Maurel & Prom Nigeria's share capital to Maurel & Prom's shareholders, one Maurel & Prom share held giving right to one Maurel & Prom Nigeria share. To be eligible for the distribution of Maurel & Prom Nigeria's shares, Maurel & Prom shareholders will have to hold their shares at the end of the day on the record date, i.e. 14 December 2011.

This notice describes the main characteristics of the operation indicated here above, **subject to the approval by the shareholders' meeting.**

Indicative schedule

04/11/2011:	AMF visa n°11-511 on the Prospectus
08/11/2011:	Publication of a NYSE Euronext notice related to the listing decision of the Maurel & Prom Nigeria shares Publication of the present notice describing the distribution of Maurel & Prom Nigeria shares.
12/12/2011:	Maurel & Prom Ordinary General Shareholders' meeting approving the distribution of Maurel & Prom Nigeria shares

12/12/2011:	Publication of a NYSE Euronext notice regarding the listing of Maurel & Prom Nigeria shares
14/12/2011:	Publication of a NYSE Euronext notice indicating the share capital of Maurel & Prom as of this date.
14/12/2011:	Publication of a NYSE Euronext notice specifying the reference price of Maurel & Prom Nigeria shares (at the end of the trading session) Record date for the distribution of Maurel & Prom Nigeria shares
15/12/2011:	Detachment and delivery of Maurel & Prom Nigeria shares Listing of Maurel & Prom Nigeria shares Trading of Maurel & Prom shares ex right to the distribution of Maurel & Prom Nigeria shares

II - Distribution of Maurel & Prom Nigeria shares

For each Maurel & Prom share (ISIN code FR0000051070) held, Euroclear France will allocate automatically one Maurel & Prom Nigeria share (ISIN code FR0011120914) based on positions at the end of the trading session on 14 December 2011 (i.e., after taking into account any orders executed during the day of 14 December 2011, even if the settlement of those orders takes place after).

Requests to exercise share warrants (BSA) (ISIN code: FR0010897082) issued by Maurel & Prom from holders who wish to receive Maurel & Prom shares eligible for the distribution of Maurel & Prom Nigeria's shares must be received by CACEIS Corporate Trust no later than 10:00 a.m. Paris time on 14 December 2011.

As regards holders of OCEANE 2014 and OCEANE 2015 convertible bonds, only those who have exercised their rights to the allocation of shares by no later than 30 November 2011 will be eligible, via the Maurel & Prom shares received as a result of such exercise, for the distribution of shares in Maurel & Prom Nigeria.

In respect of share warrants (BSA) and OCEANE 2014 and 2015 convertible bonds issued by Maurel & Prom that have been exercised by the deadlines set out in the previous two paragraphs, the terms of their exercise will be adjusted as indicated in Section 26.1.13 of the Prospectus.

Therefore, the order book of the Maurel & Prom old share will be purged into accordance with the following conditions:

Reason:	
Cancellation of orders:	On 14/12/2011 at the end of the trading session
Orders to be renewed on:	15/12/2011
Type of orders:	New clients orders

Product name:	MAUREL ET PROM		
ISIN:	FR0000051070	Euronext code:	FR0000051070
Symbol:	MAU		

III - DS Orders

In application of the article P2.3.5 of Euronext Paris rules, a member is entitled to the shares distributed with respect to securities to which he has full title provided that he is responsible for transferring the said shares

as of the ex-date to the buyer on whose behalf a DSO has been executed. The member is entitled to the dividends and coupons pertaining to securities to which he has full title provided that he is responsible for paying the buyer, when the DSO matures, the exact cash equivalent of the rights received.

The same principles apply symmetrically between:

- the selling client and the member in case of a DSO to sell
- the cash buyer and his counterparty in case of a linked transaction.

On 16/12/2011, the order book of Maurel & Prom December which shares are listed on the borrowing and lending market will be purged under the following conditions:

Cancellation of orders:	On 15/12/2011 at the end of the trading session
Orders to be renewed on:	16/12/2011
Type of orders:	New clients orders